



ش.م.ك.
مجموعة
الصناعات الوطنية
(القايسة)

NI Group

National Industries Group
(Holding)

Head Office الإدارة العامة

ص.ب. : 417 الصفاة، الكويت، 13005

P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005

Tel.: (965) 24849466 هاتف

Opt.: (965) 24844739 هاتف

Fax: (965) 24839582 فاكس

E-mail: info@nig.com.kw بريد الكتروني

www.nig.com.kw

الكويت في 2026/7/23

إشارة م. ٥٥٠٠ / ١٣ / ٢٠٢٦ - ٣٩٨

Mr. Hamed Ahmed Ali

Chief Executive Officer -Dubai Financial Market

Greetings,

Cc Securities and commodities Authority

السيد / حامد أحمد علي المحترم

الرئيس التنفيذي - سوق دبي المالي

تحية طيبة وبعد،،،

نسخة الى السادة هيئة الأوراق المالية والسلع المحترمين

**Subject: Disclosure of Material Information –
Company's Contribution to the Kuwait
Emergency Response Fund**

With reference to the above subject, and the requirements of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of law No. (7) of 2010 and amendments regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities. Please find attached the disclosure form of material information.

Sincerely

**الموضوع : الإفصاح عن معلومات جوهرية – مساهمة
الشركة في صندوق الكويت للاستجابة الطارئة**

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وتطبيقاً لأحكام الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،،،

Ahmed M. Hassan

Chief Executive Officer

احمد محمد حسن

الرئيس التنفيذي



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Disclosure form of material information

2026/7/23		Date / التاريخ
National Industries Group Holding (KPSC)	مجموعة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك. عامة	اسم الشركة Company Name
National Industries Group Holding K.P.S.C. and its subsidiaries have been approved to contribute of USD 5 million, equivalent to KD 1,540,000, in support of the Kuwait Emergency Response Fund. This decision comes within the framework of supporting national initiatives.	تمت الموافقة على مساهمة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك. عامة وشركاتها التابعة بمبلغ خمسة مليون دولار أمريكي ما يعادل مبلغ 1,540,000 دينار كويتي دعماً لصندوق الكويت للاستجابة الطارئة. ويأتي هذا القرار في إطار دعم المبادرات الوطنية.	المعلومة الجوهرية Material information
One time Expense of an amount of KWD 1,540,000 which will be reflected in Q3-2026 Financial results.	مصروف لمرة واحدة بمبلغ 1,540,000 د.ك. والذي سينعكس في البيانات المالية للربع الثالث لعام 2026.	الأثر المالي للمعلومة الجوهرية على المركز المالي impact of the Material Information on the Company's Financial Position.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة الإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها. ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح. وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني. أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

The financial impact on the financial position is disclosed if the material information is measurable. The financial impact resulting from tenders, practices, and similar contracts is excluded.

If a listed company within a group discloses material information related to it that has a significant impact on other listed companies within the same group, the disclosure obligation of the other related listed companies is limited to stating the information and the financial impact relating specifically to that particular company.

The party issuing this disclosure bears full responsibility for the accuracy, correctness, and completeness of the information contained herein. It acknowledges that it has exercised due care and diligence to avoid any misleading, incorrect, or incomplete information. This is without any liability on the Capital Markets Authority or Bursa Kuwait Securities Exchange regarding the contents of this disclosure, and it releases them from any responsibility for any damages that may be incurred by any person as a result of publishing this disclosure, allowing its publication through their electronic systems or website, or as a result of its use in any other manner.